
  

Zápis ze zasedání rady delegátů 
spolku Rada rodičů Gymnázia, Praha 4, Budějovická 680, z. s., 

 
IČ 03472582, se sídlem Budějovická 680/17, Praha 4 – Michle, 140 00, zapsaného ve 

spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl L, vložka 61358, (dále jen 
„Spolek“), konaného v sídle Spolku dne 10. 4. 2024 v 17,00 hodin 

 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti 
2. Volba předsedy zasedání 
3. Schválení programu zasedání 
4. Informace o placení příspěvků, stavu pokladny a o finanční situaci spolku 
5. Informace o organizaci a financování maturitního plesu 
6. Informace o čerpání finančních prostředků na schválené projekty realizované od 20. 

4. 2023 do 10. 4. 2024 
7. Informace o schválení finančních prostředků na projekty s realizací od 10. 4. 2024 

do dubna 2025 
8. Informace o Projektovém dni na podzim 2024 pro žáky NG 
9. Informace z KHS Praha, černý kašel 
10. Informace o školních vícedenních akcích a zájezdech 
11. Informace o stavbách (aula, třídy a chodby) 
12. Informace o studentském parlamentu 
13. Informace o přijímacích a maturitních zkouškách podle zájmu delegátů, soutěže a 

úspěchy studentů (web školy) 
14. Diskuse 
15. Závěr 

 
Jednotlivé body programu byly projednány dle výše uvedeného programu zasedání, ze 
kterého byl vyhotoven následující zápis: 
 

1. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti 
 
Zasedání zahájila v 17,05 hodin předsedkyně výkonného výboru Sylvie Donthová a 
konstatovala, že zasedání rady delegátů Spolku bylo svoláno řádně v souladu se zákonem a 
se stanovami Spolku. Pozvánka s určením místa a času konání byla všem členům rady 
delegátů Spolku zaslána na jimi uvedenou e-mailovou adresu více než 5 kalendářních dní před 
konáním zasedání. Pozvánka na zasedání rady delegátů Spolku se označuje jako Příloha 
číslo 1. 
 
Na základě registrace delegátů Spolku konstatovala Sylvie Donthová, že je přítomna 
nadpoloviční většina členů rady delegátů Spolku a rada je tedy schopná se usnášet (přítomno 
20 členů rady delegátů Spolku z celkového počtu 22). Listina přítomných delegátů Spolku se 
označuje jako Příloha číslo 2. 
 

2. Volba předsedy zasedání 
 
Na předsedu zasedání byla navržena Sylvie Donthová. K návrhu na volbu předsedkyně 
zasedání nebyly žádné další návrhy, protinávrhy nebo žádosti o vysvětlení. Následně bylo 
přistoupeno k hlasování o předneseném návrhu: 
 
ROZHODNUTÍ ČÍSLO 1 
 
Rada delegátů Spolku schvaluje volbu Sylvie Donthové předsedkyní zasedání. 



  

Pro návrh hlasovalo: 20 z přítomných členů rady delegátů Spolku 
Proti návrhu hlasovalo: 0 z přítomných členů rady delegátů Spolku 
Zdrželo se hlasování: 0 z přítomných členů rady delegátů Spolku 
Obsah protestu: žádná osoba nevznesla protest 

 
Volba Sylvie Donthové předsedkyní zasedání byla schválena.  
 
Zvolená předsedkyně zasedání se ujala vedení zasedání rady delegátů Spolku. 
 

3. Schválení programu zasedání 
 
Předsedkyně zasedání navrhla schválit program zasedání ve znění uvedeném v pozvánce na 
zasedání rady delegátů Spolku. Následně bylo přistoupeno k hlasování o předneseném 
návrhu: 
 
ROZHODNUTÍ ČÍSLO 2 
 
Rada delegátů Spolku schvaluje program zasedání ve znění uvedeném v pozvánce na 
zasedání rady delegátů Spolku. 
 
Pro návrh hlasovalo: 20 přítomných členů rady delegátů Spolku 
Proti návrhu hlasovalo: 0 z přítomných členů rady delegátů Spolku 
Zdrželo se hlasování: 0 z přítomných členů rady delegátů Spolku 
Obsah protestu: žádná osoba nevznesla protest 

 
Program zasedání ve znění uvedeném v pozvánce na zasedání rady delegátů Spolku byl 
schválen.  
 

4. Informace o placení příspěvků, stavu pokladny a o finanční situaci spolku 
 
Členka výkonného výboru Lenka Říhová informovala členy rady delegátů Spolku o finanční 
situaci spolku a oznámila zůstatek na účtu i v pokladně Spolku. Dále sdělila delegátům, že je 
81 % zaplacených příspěvků a informovala, které třídy mají vyšší podíl zaplacených příspěvků 
a které naopak mají nejvíce neplatičů. Na základě diskuze členů rady delegátů Spolku o 
způsobech zvýšení počtu zaplacených příspěvků připraví výkonný výbor výzvu, kterou 
budeme vhodným způsobem doručovat neplatičům v souvislosti s hrozbou zániku členství 
pro nezaplacení členského příspěvku ve lhůtě splatnosti.  
 
Stanovy Spolku o zániku členství pro nezaplacení členského příspěvku ve lhůtě splatnosti: 
 
„O zániku členství z důvodu nezaplacení členského příspěvku ve lhůtě splatnosti je oprávněn 
rozhodnout výkonný výbor, a to za předpokladu, že člen neuhradil členský příspěvek ani 
v dodatečné lhůtě, která mu byla určena ve výzvě k zaplacení, ačkoliv byl člen na následek 
zániku členství ve výzvě upozorněn. Výzva k zaplacení může být členovi zaslána 
prostřednictvím emailové zprávy nebo prostřednictvím poštovní zásilky. Členství ve spolku 
zaniká dnem rozhodnutí výkonného výboru o zániku členství. Oznámení o zániku členství se 
nedoručuje. Člen, kterému členství zaniklo (dále také jen „dřívější člen“), má však právo na 
poskytnutí informace o zániku členství, pokud o poskytnutí této informace písemně požádá. 
Zánik členství dle tohoto odstavce nebrání spolku, aby neuhrazený členský příspěvek vůči 
dřívějšímu členovi vymáhal právními prostředky. Výkonný výbor není povinen o zániku členství 
rozhodnout.“ 
 

5. Informace o organizaci a financování maturitního plesu 

Členka výkonného výboru Lenka Říhová informovala členy rady delegátů Spolku o organizaci 
a financování maturitního plesu. Z předložené tabulky nákladů a výnosů byl zřejmý kladný 
výsledek ve výši 70 405 Kč. Zisk byl způsoben zvýšením cen vstupenek a podařilo se tedy 



  

dosáhnout stanoveného cíle, tedy úplného financování maturitního plesu z prostředků 
získaných prodejem vstupenek. 
 

6. Informace o čerpání finančních prostředků na schválené projekty realizované od 
20. 4. 2023 do 10. 4. 2024 

 
Předsedkyně zasedání Sylvie Donthová předložila členům rady delegátů Spolku tabulku 
čerpání financí na jednotlivé akce a projekty realizované od 20. 4. 2023 do 10. 4. 2024. Na 
dotazy některých členů odpověděla ředitelka školy Z. Bednářová. 
 

7. Informace o schválení finančních prostředků na projekty s realizací od 10. 4. 
2024 do dubna 2025 

 
Předsedkyně zasedání Sylvie Donthová předložila členům rady delegátů Spolku tabulku 
jednotlivých akcí a projektů, plánovaných na období od 10. 4. 2024 do dubna 2025, které byly 
dnes schváleny výkonným výborem Spolku. Ředitelka školy vysvětlila detaily některých akcí 
na žádost členů rady delegátů Spolku. 
 

8. Informace o Projektovém dni na podzim 2024 pro žáky NG 
 
Ředitelka školy přednesla rámcové informace k plánovanému Projektovému dni pro žáky NG, 
který se uskuteční na podzim 2024. Součástí jeho náplně může být i pomyslný milník 1. květen 
2024, kdy Česko oslaví 20 let od vstupu do Evropské unie. 
 

9. Informace z KHS Praha, černý kašel 

Ředitelka školy požádala členy rady delegátů Spolku o zprostředkování žádosti KHS rodičům 
o informování školy při výskytu černého kašle v rodinách žáků. 

10. Informace o školních vícedenních akcích a zájezdech 

Ředitelka školy informovala členy rady delegátů Spolku o zbývajících vícedenních akcích. Na 
základě písemného dotazu ze třídy 5. A dále informovala o výjezdech pedagogů na zahraniční 
školy v rámci projektu Erasmus+ a o plánovaném projektu na 5 let pro skupiny 8 – 10 žáků na 
desetidenní pobyty. Probíhá proces získávání partnerských škol (dohoda je již se školou 
v Toledu). 

11. Informace o stavbách (aula, třídy a chodby) 

Ředitelka školy přednesla stručné informace k realizovaným úpravám tříd a chodeb. Dále 
vysvětlila důvody odkladu plánované výstavby auly - zřizovatel se rozhodl upřednostnit 
projekty staveb a přístaveb škol pro zvýšení kapacit. 

12. Informace o studentském parlamentu 

Ředitelka školy ocenila činnost studentského parlamentu a pana Mgr. Milan Hese, Ph.D., který 
se mu věnuje. Dále upozornila, že bude třeba nahradit odcházející členy. 
 

13. Informace o přijímacích a maturitních zkouškách podle zájmu delegátů, soutěže 
a úspěchy studentů (web školy) 

Ředitelka školy sdělila delegátům stručné informace o vysokém počtu přihlášených uchazečů 
o studium na našem gymnáziu. 

14. Diskuse 

Předsedkyně zasedání Sylvie Donthová otevřela možnost diskuse, ale nikdo neprojevil zájem 
o příspěvek či dotaz. 
 



  

15. Závěr 
 
Na závěr zasedání jeho předsedkyně konstatovala, že byl vyčerpán celý program zasedání 
dle jeho jednotlivých bodů. Předsedkyně zasedání poděkovala všem přítomným členům rady 
delegátů Spolku za jejich účast a zasedání v 17,55 hodin ukončila. 
 
 
V Praze dne 10. 4. 2024 
 
 
 
Sylvie Donthová 
předsedkyně zasedání  
 
 
Zápis svým podpisem ověřují: 
 
 
 
Miloš Pařík 
člen rady delegátů 
 
 
 
Lenka Říhová 
členka rady delegátů 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

Pozvánka na zasedání rady delegátů 
spolku Rada rodičů Gymnázia, Praha 4, Budějovická 680, z. s., 

 
IČ 03472582, se sídlem Budějovická 680/17, Praha 4 – Michle, 140 00, zapsaného ve 

spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl L, vložka 61358, (dále jen 
„Spolek“) 

 
Datum a čas konání zasedání rady delegátů Spolku: 
Středa 10. 4. 2024 od 17,00 do 18,00 hodin. 
 
Místo konání zasedání rady delegátů Spolku: 
V sídle Spolku na adrese Budějovická 680/17, Praha 4 – Michle, 140 00, ve sborovně 
školy. 
 
Registrace delegátů: 
V 17,00 hodin v místě konání zasedání, podmínkou je předložení platného průkazu 
totožnosti a v případě zastoupení plná moc. 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti - S. Donthová 
2. Volba předsedy zasedání - S. Donthová 
3. Schválení programu zasedání – předseda zasedání 
4. Informace o placení příspěvků, stavu pokladny a o finanční situaci spolku - L. Říhová 
5. Informace o organizaci a financování maturitního plesu – S. Donthová 
6. Informace o čerpání finančních prostředků na schválené projekty realizované od 20. 

4. 2023 do 10. 4. 2024 – předseda zasedání 
7. Informace o schválení finančních prostředků na projekty s realizací od 10. 4. 2024 

do dubna 2025 – předseda zasedání 
8. Informace o Projektovém dni na podzim 2024 pro žáky NG – Z. Bednářová 
9. Informace z KHS Praha, černý kašel – Z. Bednářová 
10. Informace o školních vícedenních akcích a zájezdech – Z. Bednářová 
11. Informace o stavbách (aula, třídy a chodby) – Z. Bednářová 
12. Informace o studentském parlamentu – Z. Bednářová 
13. Informace o přijímacích a maturitních zkouškách podle zájmu delegátů, soutěže a 

úspěchy studentů (web školy) – Z. Bednářová 
14. Diskuse - předseda zasedání 
15. Závěr – předseda zasedání 

 
V Praze dne 26. 3. 2024 
 
Sylvie Donthová 
předsedkyně výkonného výboru 
Miloš Pařík 
člen výkonného výboru 
Lenka Říhová 
členka výkonného výboru 
  


